



### Shuttle Bus Timetable

Asia Logistics Hub-SF Centre ↔ Maritime Square (MTR Tsing Yi)

### 穿梭巴士時間表

亞洲物流中心-順豐大廈 ↔ 青衣城 (港鐵青衣站)

Monday to Friday 星期一至星期五			
Departure Time From SF Centre 順豐大廈開出時間		Departure Time From Maritime Square 青衣城開出時間	
0700	1505	0645	1450
0715	1535	0700	1520
0730	1605	0715	1550
0745	1635	0730	1620
Non-fixed time 不定時	1650	Buses run every 8 to 10 minutes from 7:45am to 9:05am 上午7時45分至上午9時05分 ，巴士班次為每隔8至10分 鐘一班	1635
	1705		1650
	1720		1705
	1735		1720
	1750		1735
	1805		Non-fixed time 不定時
	1810		
1815			
0930	1825	0915	
1005	1835	0945	
1030	1845	1015	
1100	1855	1045	
1130	1905	1115	
1205	1915	1145	
1210	1925	1220	
1215	1935	1230	1920
1225	1950	1250	1950
1235	2005	1310	2020
1245	2035	1315	2050
1305	2105	1320	2120
1320	2135	1325	2150
1335	2205	1335	2220
1345	2235	1350	2245
1355	2305	1405	2320
1405	2335	1420	2350
1435	0005		

This Timetable is effective from 14 Jul 2017.

此時間表之生效日期為2017年7月14日。

This timetable is subject to change according to the traffic conditions without prior notice. Passengers are suggested to arrive at least 5 minutes before the bus departure time. Bus departure times may be subject to change according to traffic conditions without prior notice. Passengers are suggested to arrive at least 5 minutes before the bus departure time.

When Typhoon Signal No.8 or above or Black Rainstorm Warning is hoisted during service hours, the Shuttle Bus Service will be maintained for 1 hour after hoisting of the signal.

在服務期間，當懸掛八號或以上颱風信號或黑色暴雨警告時，穿梭巴士服務將於信號懸掛之後1小時停止服務。

The Shuttle Bus Service will be resumed within 1 hour when the typhoon signal No. 8 or above or Black Rainstorm Warning is lowered.

當八號或以上颱風信號或黑色暴雨警告除下後1小時，穿梭巴士將按照服務時間恢復服務。

The above service is arranged for Tenants of Asia Logistics Hub - SF Centre only.

上述的服務只提供予亞洲物流中心 - 順豐大廈租戶使用。

Savills Property Management Limited

Asia Logistics Hub-SF Centre Management Office

第一太平戴維斯物業管理有限公司

亞洲物流中心-順豐大廈管業處